

马夸特开关（威海）有限公司-企业简介

Marquardt Switches (Weihai) Co., Ltd. –Company Profile







现场云 | 威海传媒网



现场云 | 威海传媒网



马夸特开关（威海）有限公司成立于 2017 年 5 月 31 日，位于山东省威海市临港经济开发区，是德国马夸特投资成立的全资子公司，投资总额 4500 万欧元，注册资本为 2000 万欧元。

Marquardt Switches (Weihai) Co., Ltd., was established on May 31, 2017, is located in International Port Economic Development Zone. It is a wholly-owned subsidiary invested by Marquardt of Germany with a total investment of 45 million euro and a registered capital of 20 million euro.

马夸特是全球领先的汽车机电、电子开关及系统以及电动工具、家电行业和其他工业应用的制造商，是一家全球性的跨国公司，年销售规模超过 15 亿欧元，是欧洲最大的电动开关专业制造商之一，也是全球开关及控制系统领域的隐形冠军。

Marquardt is the world's leading manufacturer of automotive electromechanical, electronic switches and systems as well as power tools, household appliances and other industrial applications. It is a global multinational company with an annual sales over 1.5 billion euro. It is one of the largest professional manufactures of electric switches in Europe and an invisible champion in the field of global switches and control system.

马夸特总部设在德国南部里泰姆-魏尔海姆，除在德国拥有三处研发、生产基地外，在美国、法国、瑞士、中国、墨西哥、印度等 10 多个国家和地区设有 9 个生产基地及子公司，全球员工超过 10000 人，其中专业技术人才占比超过 40%，马夸特每年将收入的 10% 的投入新技术研发方面，保证了业务水平持续稳定的增长，开拓了更多的市场。

The headquarter of Marquardt is based in Rietheim-Weilheim Germany, except the three R&D and production plants in Germany, there is another 9 plants and subsidiaries in another 10 countries including the United States, France, Switzerland,

China, Mexico and India etc. There are more than 10000 employees all over the world, the percentage of the technician is more than 40%. Marquardt invests 10% of its income into new technology for research and development in order keep stable growth of business and expand to more and more new markets.

马夸特于 1996 年进入中国，在上海浦东张江高科技园区东区设立了全资子公司—马夸特开关（上海）有限公司，占地约 15 亩，目前年生产销售规模约 10 亿元。

Marquardt entered into China in 1996 and set up a wholly-owned subsidiary- Marquardt Switches (Shanghai) Co., Ltd, in east area of Zhangjiang High-tech zone, Pudong, Shanghai, covering an area about 15 mu and the annual sales is about 1.5 billion.

马夸特开关（威海）有限公司是马夸特投资建设以汽车系统和开关系列产品为主导的中国第二家工厂，一期占地面积 75 亩，总建筑面积 25000 平方米。威海工厂采用的工艺技术设备完全按照德国标准进行，生产能力涵盖从注塑、电子制造到装配的整个增值链。产品将主要用于汽车工业系统，包括用于驾驶授权系统，开关面板和电动汽车的电池管理系统等。公司自 2018 年 4 月厂房建设动工之后，在 2019 年 4 月正式开始了投产运营，2020 年 7 月成功的通过了 IATF16949:2016 及 ISO 9001:2015 的初始认证审核，公司目前已通过宝沃、梅赛德斯-奔驰、菲亚特-克莱斯特、车和家、上汽通用、通用中国、宁德时代以及现代等多家客户的审核。

Marquardt Switches (Weihai) Co., Ltd., is the second Chinese factory invested and constructed by Marquardt, which is dominated by automobile system and switch series products. The first phase covers an area of 75 mu with total construction area of 25000 m². Weihai factory adopts the process technology and equipment completely in accordance with German standards, the production capability covers the whole value-

added chain from injection molding, electronic manufacturing to assembly. Products will be mainly used in automotive industry systems, including driving authorization system, switch panel and battery management system for electric vehicles. After the start of the plant construction in April 2018, the company officially started production in April 2019, company successfully passed the IATF16949 certification audit in July 2020. Company has been passed several audits conducted by customers like Borgward, Mercedes Benz, Fiat Chrysler Automotive, Chehejia, SGM, GM China, CATL, Hyundai, etc.

随着业务的不断发展，威海工厂将在未来继续扩建。接下来的5年里，马夸特计划投资4500万欧元，约3亿多人民币到威海工厂。届时将提供约600多个就业岗位，投产运营5年内预计年销售量将超过1.9亿欧元，约15亿人民币。

Currently company's main products are including central control panel, steering wheel switches and operation components, company will focus on launch more and more products in new technology fields in order to support and meet marketing demands such as battery management systems. With the continuous development of the business, Weihai plant will expand flexibly in the future, over the next five years, Marquardt plan to invest approx. 45 million EUR, or more than 300 Million Yuan into the site. In the same period, it is our goal to create at least 600 jobs. And, after those five years, we are expecting an annual sales volume of hopefully over 190 million EUR or 1.5 billion Yuan.



班车路线图

	一号线 (市里)	到站时间点
1	张村西海湾花园北门	6:20
2	盛德世纪新城	6:30
4	春风里东区	6:36
5	田村	6:40
6	万家疃	6:42
7	西门	6:45
8	寨子	6:49
9	亿特隆装饰城	6:55
10	戚家庄	7:00
11	劳动保障局	7:04
12	尚海湾	7:08
13	长峰公交车站点	7: 10
14	世纪大厦	7:12
15	每美商城	7:16
16	蒿泊	7:19
17	海大医院	7:22
18	丰禾商业广场	7:27
19	南曲阜	7:32
20	江家寨	7:37
21	江家寨立交桥南	7:40
22	世纪绿城	7:42
23	公司	7: 47

S/N	2号线 (莒山37座车)	到站时间点
1	文登环岛公园站点	6:50
2	黄岚办事处	7:00
3	莒山大草场	7:12
4	莒山金阳花园	7:15
5	信泰威阳花园	7:17
6	温阳集团	7:20
7	莒山万多福	7:23
8	万泉花园小区	7:27
9	威港物流园宿舍	7:30
18	公司	7: 47

S/N	3号线 (临港37座车)	到站时间点
1	北黄山村	7:10
2	嘉和花园	7:25
3	林泉小区	7:28
4	城南人家	7:32
5	威海四中	7:35
6	正棋花园	7:38
7	临港管委	7:42
8	公司	7:47

注：现招募学生实习岗 20 人，工作餐免费，住宿 150 元/月，薪资待遇 3500-6000 元，转正后六险。

联系电话：15588326322 18596017087 微信同号